
Kære Hans Christian Schmidt
> 
> Jeg er bruger af offentlig transport i form af tog imellem regionerne. 
> Jeg forstår ikke at i beder den danske befolkning om at bruge denne, når man, som jeg, skal stå op 
i toget, fordi der ikke er pladser til alle. 
> Jeg kører med jævne mellemrum mellem Odense og Rødekro, og der er meget tit problemer med 
at få plads. 
> Jeg har fået at vide at jeg for at være sikker på at få plads, så skal jeg købe en pladsbillet, men 
billetterne i sig selv er meget dyre. 
> Det kan ikke passe at der ikke skal være plads, når DSB, som er et statsejet firma, er med til at 
blive finansieret gennem den skat, som jeg er med til at betale. 
> 
> 
> Mvh. 
> Erna Marie Beeck
> Studerende, Odense
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